
 

 

 

 Αθήνα, 5 Μαΐου  2025 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 
Θέμα: «Ολοκλήρωση του έργου του Φράγματος Αχυρών – Πότε επιτέλους 
θα πάψει να είναι έργο-φάντασμα;» 
 
Το φράγμα Αχυρών, ένα έργο πολλαπλής σημασίας για όλη την 
Αιτωλοακαρνανία και ειδικά για την περιοχή του Ξηρομέρου, παραμένει εδώ και 
δεκαετίες σε καθεστώς στασιμότητας, παρά τις εξαγγελίες, τις υποσχέσεις και 
τις κατά καιρούς μερικές εγκρίσεις. Ένα έργο που ξεκίνησε από τη δεκαετία του 
’90 και, ενώ θα μπορούσε να έχει μεταμορφώσει την αγροτική παραγωγή της 
ευρύτερης περιοχής, παραμένει ημιτελές και ανεκμετάλλευτο. 
 
Πρόσφατα, διαβάζουμε ότι «προχωράει», ενώ πραγματοποιήθηκαν και 
συναντήσεις με υπηρεσιακούς και πολιτικούς παράγοντες που αναθερμαίνουν 
τις ελπίδες. Ωστόσο, η χρηματοδότηση του έργου συνεχίζει να βρίσκεται στον 
«αέρα», με τους κατοίκους της περιοχής να αγωνιούν, καθώς βλέπουν ακόμα 
μια φορά τις υποσχέσεις να μην μετουσιώνονται σε πράξεις. 
 
Το φράγμα Αχυρών θα μπορούσε να συμβάλει καθοριστικά στην αγροτική 
ανάπτυξη, στην ορθολογική διαχείριση των υδάτινων πόρων και στην ενίσχυση 
της επισιτιστικής ασφάλειας, ειδικά ενόψει της κλιματικής κρίσης. Η σημερινή 
πραγματικότητα, ωστόσο, επιβεβαιώνει ότι η περιοχή εξακολουθεί να 
αντιμετωπίζεται ως “δευτέρας ταχύτητας”, καθώς έργα στρατηγικής σημασίας 
λιμνάζουν. 
 
Κατόπιν των ανωτέρω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Υπάρχει σαφές, δεσμευτικό και χρηματοδοτημένο χρονοδιάγραμμα για 
την ολοκλήρωση του φράγματος Αχυρών και των συνοδών του έργων; 
Και αν ναι, ποιο είναι αυτό; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Ζαμπάρας Μίλτος 
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